
   

 

 

Temporary Partial Closure at Avenue of Stars  
 
Partial closure of Avenue of Stars will be implemented from 26 October 2019 
(Saturday) 10pm to 27 October 2019 (Sunday) 2pm for New World Harbour 
Race 2019. Area of partial closure includes the section near Salisbury Garden 
to the Intercontinental Hong Kong. Visitors may use the entrance on 
Salisbury Road (next to Starbucks) or Victoria Dockside (Sunday 10am – 
10pm) to enter the non-closed area of the Avenue. Please refer to the 
attached map for more details. We apologise for any inconvenience caused. 
 

                AOS Management Limited 
                    25 September 2019 

 

 
 
 

尖沙咀星光大道部分路段暫停開放 

 

為配合「新世界維港泳 2019」，尖沙咀星光大道部分路段由 2019 年

10 月 26 日（星期六）晚上 10 時起至 2019 年 10 月 27 日（星期日）

下午 2 時暫停開放予公眾人士使用。暫停開放範圍包括梳士巴利花園

附近入口至香港洲際酒店對出路段。遊人可於上述時段使用位於梳士

巴利道的星光大道入口（即星巴克附近位置）或維港文化匯（星期日

早上 10 時至晚上 10 時）進出星光大道其餘開放路段，詳情請參閱附

圖。不便之處，敬請見諒。 

                    

                   星光大道管理有限公司 

 2019 年 9 月 25 日 
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梳士巴利道近星光大道入口 (即星巴克附近位置) 

Salisbury Road (near Starbucks) 

 

暫封路段 Area for temporary closure 

暫封期間可使用的出入口 Access to Avenue of Stars (non-closed area) 

維港文化匯 

 (星期日 

早上 10 時至

晚上 10 時) 

Victoria 

Dockside 

(Sunday 

10am-10pm ) 

 


